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Pkt. Emne  

1 Evaluering af GF24 
 

Der er general konsensus om at det fungerede 

fint med spisning efter beretning.  

 

Det var en god generalforsamling, men vi har en 

opgave med at få flere deltagere. 

 

Dirigenten gjorde det godt, han var god til at 

lukke diskussioner som der ikke havde relevant 

for det på gældende beslutningspunkt 

 

Tirsdag er forsat en god ugedag til GF. 

 

Der kvitteres for en god beretning.  

Var der for mange bilag i forbindelse med udsen-

delse til medlemmerne? Kan vi have punkter som 

ikke er bilagstunge? TR skal kritisk overveje for-

del/ulempe ved at rundsende den samlede pdf 

(ét langt dokument) eller de enkelte pdf’er, så 

medlemmer kan nøjes med at åbne udvalgte do-

kumenter efter interesse. 

 

TR har en stor rolle i at få flere til at komme til 

GF. Kan vi få medlemmer motiveret igennem fag-

ligklub i februar/januar, så skolerne evt. kan give 

mere organiseret input til dagsorden. Kan vi 

bruge skoleånden til at få folk til gøre det me-

ningsfuldt for flere medlemmer at komme til GF? 

 

Kan vi styrke det sociale aspekt af GF for at få 

flere med? 
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Vi har mange lærere, som er fyldt op af sene mø-

der mm. Det skal vi have respekt for, når vi over-

vejer, hvor mange vi kan få med. Vi skal passe på 

at medlemmer ikke skal føle sig presset til at le-

vere.  

 

Kan vi bruge kredskurset til at gøre reklame for 

GF? 

 

Hvordan kan vi få unge politiske interesseret kol-

legaer til komme? 

 

Vi skal have kaffekander på bordene! Og måske 

en fælles afslutning med kage? 

 

2 Nyt fra skolerne/arbejdspladserne Der er valgt ny TR på Mølleholm, Rukiye Kara. Det 

var et kampvalg. 

 

Reerslev Skole – genvalgt TR uden kampvalg. Der 

er stadig voldsomt pres pga. den manglende psy-

kologbetjening. Nogle elever har stået i kø siden 

de var i tredje klasse, nu 6. kl. De ansatte har tid-

ligere sendt bekymringsskriv til tidligere skole-

chef, Flemming Ellingsen og til nuværende skole-

chef, Lise Ammitzbøll La Cour. Måske skal vi 

sende henvendelse til ISU-politikerne med hen-

visning til intentionerne i børnepakke 2 og bar-

nets lov. Det er der opbakning til. 

 

ORS: Der er ansat ny socialfaglig leder fra 1/4. Det 

er en god kandidat med bl.a ledelseserfaring fra 

en specialskole. Tidligere souschef i Kbh. Kom-

mune. 

 

Læringshuset: AMR og TR genvalgt.  

I marts ankommer 120 nye små elever – vi mang-

ler plads, så det fører til kaos i personale- og elev-

gruppen. En voldsom elev-elev-sag krævede poli-

tiets indblanding – presset situation, trist sag. In-

gen havde kunnet forudse voldsomheden i sagen. 

Ingen skyld/ansvarsmangel. 
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Linje 10: Lone og Nicholai er genvalgt.  

De har afholdt 1. møde om skoleplan, HELE læ-

rerkollegiet. Der en udfordring med pladsmang-

len. Det er både gælder på i forhold til elever og 

personale. Men der godt mod, grundet Carsten 

(Ny leder). Der har været bestyrelsesmøde med 

deltagelse af bl.a Kurt Scheelsbeck (ISU-formand), 

Anne Mette Bak (ISU) og leder af sprogskolen 

Lars, som naturligt værner om sprogskolens 

plads.  

Fritidsdel og ungdomsskoledel flytter mere og 

mere ind på Parkvej/L10. Også lederens plads er 

”skrumpet”.  

 

Fløng Skole: TR: Louise genopstillede ikke. Mi-

chael Laursen (Tidligere AMR) blev ny TR og Ca-

rina Lea Larsen bliver nu TR suppl. og AMR-

kandidat. Faglig klub har afleveret input til leder-

stillingsopslaget og håber, Lene B C søger stillin-

gen og Lasse ditto souschefstillingen.  

En arbejdsulykke er registreret – stilladsarbejder 

faldt ned fra øverste rækværk, men er okay nu.  

 

Uddannelse vejlederne: Der kommer til at være 

massive ændringer på UU-området. Kommu-

nerne har nu større råderet. Byrådet skal fremad 

sætte rammen i større omfang. (webinar med KL i 

går). 7.-10. klasse bliver en del af fremtidig ord-

ning. 

Der er nedsat et udvalg omkring implementerin-

gen af ændringer på UU-området. UU-TR er IKKE 

inviteret. UUC har fået en ny leder, Tanja. UU-TR 

er inviteret til morgenkaffe 2/4. (Det er Linje 10-

TR ikke.)  

 

PPR/Logopæder: TR er genvalgt, med Helle som 

suppl.  

Der er ansat ny PPR-leder fra 15/4: TR er meget 

glad.  Personalegruppen glæder sig.  

 

Sengeløse: Mads og Semra er genvalgt som TR og 

suppl.  
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3 Meddelelser 

- Aftale om folkeskolens kvalitets-

program – frihed og fordybelse 

- Forflyttelser 

Se bilag: 10 markante initiativer i aftalen uvm.dk 

 

Forflyttelsesprocessen er aflyst fra i år – der er in-

gen overtallige på vores område. 

 

5 Evt. Intet til eventuelt.  

 
 
             Frederik Rogren / Line Nykjær Larsen / Heidi Yoma Rasmussen 
 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/10-markante-initiativer

